
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s överstyrelse på Sta
dion den 10/5/54.

NÄRVARADE: Dunér, Nordlund, Rinman, 
Norén, Eckerbrant, Liliequist.

Förhindrad närvara: E. Karlsson.

§ 1.
Ordföranden Öppnade sammanträdet och hälsade brottnings- 

sektionens ordf. L. Öberg välkommen.
§ 2.

På anhållan av brottningssektionen gavs denna tillstånd 
att i samarbete med IF Sefyr arrangera en sommarfest vid Träkvista 
10-16 juli allt i enlighet med av sektionen uppgjord kassatablå.

En samtidig framställning om sanktion för en interna
tionell brottningstävling den 9-10 sept. 1954 i endera Konsert
huset eller Eriksdalshallen skulle av sektionen ytterligare kost
nadskalkyleras, och i väntan härpå medgav ÖS blott arbetssanktion 
för tävlingen.

Öberg meddelade att sektionen insamlingsvägen kommit ett 
gott stycke på väg mot inköpet av en ny brottarmatta men att ytter
ligare bidrag voro nödvändiga. Sektionen hade en del trevare ute 
för att få in medel. Närmare besked uppdrogs Öberg skaffa fram 
i god tid före säsongstarten.

§ 3.
En anhållan från handbollssektionen om ett förskott på kom

mande anslag med kr. 150:- för att hålla rörelsen i gång under ute
säsongen beviljades.

§
Meddelade ordföranden att han från Idrottsplatskommittén 

erfarit, att denna av Axel Norling uppvaktats med diverse hand
lingar i det krav på ersättning för en del arkitekt- och annat 
ritningsjobb, som en Göteborgsfirma anser sig ha på föreningen se
dan firman enligt egen uppgift fått beställning på detta arbete. 
Sammanträdet uttalade sin synnerliga förvåning över att en allt
jämt betrodd medlem av föreningen på detta sätt velat bidraga till 
att föreningen kommit i en mindre behaglig dager hos en överord
nad idrottsmyndighet.

Beslöts att Nordlund skulle göra ytterligare ansträngningar 
att fa till stånd det tidigare beslutade sammanträdet med Norling, 
Sven Larson, Holger Carlsson m.fl. för att där vinna klarhet i er
sättningsanspråken.

§ 5.
Nordlund redogjorde för avslutningsfesten för ishockey

laget och sektionsstyrelsen, vilka bägge parter alltigenom trivts 
med varandra och tydligen låtit de små misshälligheterna från 
Parisresan vara ett glömt kapitel.

§
Da ännu något svar från AB Radiotjänst på föreningens fram

ställning om ersättning för upplåtelse av antennplats i Hammarby
backens torn ej inkommit, beslöts tillskriva Radiotjänst med an
hållan om omedelbart svar.

§ 7.
Med anledning av en uppgift i Aftonbladet att bordtennis- 

sektionen kunde beräknas spricka i och med att dess vice ordf. E. 
Extergren avsåg att lämna föreningen i sällskap med elitspelarna 
för att ansluta sig till Stockholms-Kamraterna meddelades, att 
Extergren betecknade det hela som ett skämt utan minsta verklig
hetsbakgrund. Det beslöts det oaktat att vid lämpligt tillfälle



ta ett sammanträde med bordtennisstyrelsen.
§ 8.

Redogjorde Lennart Höglund för de offerter, som inkommit på 
arbeten i Hammarbybacken. Efter diskussion nåddes enighet om att 
följande offerter voro antagbara:

torvläggning: kr. 4.400:-
sprängning: kr. 1.600:-
avrinningsränna: kr. 500:-

Höglund ansåg att sprängningsarbetet med fördel kunde ut
föras på löpande räkning, varvid han i händelse av oförmodad 
kostnadsstegring först skulle underrätta styrelsen, innan arbetet 
utfördes. Olika förslag om var all sprängningssten lämpligen 
skulle tippas gjorde att styrelsen före varje beslut i dessa 
frågor ansåg klokheten kräva ett besök på ort och ställe. Be
slöts att efter dagens sammanträde avdela lämpligt antal ÖS-leda
möter för sådant besök.

§ 9.
Diskuterades ev. ny bandystyrelse, i vilken som tänkbar 

kassör från gamla styrelsen G. Keyser nämndes. Beslöts att kalla 
bandysektionen till årsmöte den 24/5/54 kl. 19.00 på Stadion. Be
sked härom skulle meddelas även fotbollssektionen.

§ 10.
Redogjorde sekreteraren för samtal med Idrottsstyrelsens 

dir. M. Magnusson med anledning av uppgifter i Expressen om för
säljning av Hammarbybacken. Magnusson beklagade att uppgifter
na kommit ut och framför allt för de kommentarer, som i anslut
ning därtill gjorts av intendent Thor i Idrottsstyrelsen. Mag
nusson trodde dock inte, att dessa uppgifter skulle få några 
konsekvenser evad det gällde det lyckliga genomförandet av för
säljnings underhandlingarna.

§ 11.
Avslutade ordföranden sammanträdet.


